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1. Hoolekogu moodustamise kord ja tddkord
2. Viiratsi Kooli arengukava 2013 - 2018
3,. Viljaldi valla noortevolikogu pohimaarus - arutelu
4. Lasteaedade suvise tdd koraldamine
5. Info

l. Hool€kogu moodustamise kord ja tdaikord

SOnav6tud:

Maret Tamme: Kdigepealt teeme tutwstamise ringi ja siis saab s6na haridusspetsialiit Marju
Must.

Mariu Must: See hoolekogu dokument on kahest seadusest kokku pandud. Ei ole enarn eraldi
kooli ega lasteaia hoolekogu maaru$. Vaadake iile S 2, puDkt 2, ei tohiks kattuvate rollidega
olla hoolekogu liikmed.

Maret Tarnme: S6na troo,/i tuleb muuta - kui see h6Lmab nii lasteaeda kui kooli.

Andrcs Savi: Kas peaks olema Ara mziihatletud hoolekogu kehtivuse titdkord?

Mariu Must: Ei pea olema. Alati v6ib teha muudatusi, seadusest tulevad asjad iira parandada.
Hoolekogu liikmetele on see tdiivahend.



Otsustati : Hoolekosu tddkord esitada volikoeule kinnitamiseks

2. Viiratsi Kooli arengukava 2013 - 2018

Maret Tamme: ADnan sdna Viiratsi Kooli direktorile Kiilli Saat.

Kiilli Saat: Armar teile v6rdlustabelid Viljandi valla koolide 6pilased seisuga 7.01.2014.

Viiratsi Kool ongi olnud suhteliselt suule laste arvuga vOreldes teiste valla koolidega, pealegi
oleme 6- ldassiline kool.

Olen olnud Viiratsi kooli rajaja kuni siiani, pidasime just 20-nendat siinnipiieva. Viiratsi Kooli
laps€vanemad vliga soovisid seda kooli, alustasime 100 lapsega praegu 64 last.

7370 Viiratsis siindinutest lastest tulevad Viiratsi kooli, v6imalus viia Kalmetule ja Viljandi
linna. Teeme koostdijd Viimtsi lasteaiaga. Meil on viiike ja sdbralik kool, vaga turvaline
dpikeskond 100 % - tegin kiisitluse lastevanemate seas. opetajad on sdbralikud.

Probleem on sporditegemise v6imalustes, kuna see maja ei ole ehitatud kooliks, vaid
kohandatud selleks. Keldrisse hrleb vesi sisse. 2 kuud oli alumisel korusel vesi sees, seinad
hallitavad j a lapsed hingavad seenlallitust sisse.

Oleme olnud poiste kool ja viiga suur osa lapsi kaib linnas spordikoolis.

68 o/o oleme m6jutatud lastevanematest. VAike kool peab kogu aeg ennast tdestama.
Tittikasvatust ei tohi koolis teha aga ikkagi teeme lastega Uhiselt koos. Viiiirtused on iihised
lastevanematel j a opetajatel.

Erm Siimer: Turvaline dpikeskond - mis see on?

Kiilli Saat: Lapsed ei taha meilt koolist koju minna, koolis on nii pdnev. Mis linnas toimub,
soidetakse eskalaatoritega, emad isad otsivad lapsi taga. Meil on vega kodune ja iihtehoidev
kool.

Keldris on isolatsiooni materjali paigaldatud, natuke paremaks on l?iinud, samuti on
vihmaveereiure pikendatud seinast kaugemale ja see on ka aidanud.

Maret Tamme: Keldriprobleem on meil teada, kindlasti tuleb ehitusspetsialist ja vaatab iile.
Vallavanem samuti andis lootust keldri asjus.

Rein Ilves: Spordivallas vdiks midagi ette v6tta. Spordisaal tuleb ikkagi kooli juurde teh4 siis
on ta kogu aeg hdivatud. Ja investeeringute vdimaluse kohana on kool vaga hea.

Maret Tamme: Selge. et maja olukord tuleb pziesta.

Ettepanek muuta arengukava aastaanud 2014 - 2018.



Mariu Must: Ettepanek teha parandus pealkirjas, 20 t 4-2018. Sisus teha vAiksemad
konektiivid.

Rein Ilves: Arengukavaga kaasa seletuskiri, see oleks volikogu jaoks ja ongi asi laherdatud.

Maret Tamme: Teen volikogule ettepaneku kiruftada Viiratsi Kooli arengukava.

Otsustati: Esitada Viiratsi Kooli arengukava 2014-2018 volikogule kimitamiseks

3. Viljardi valla troortevolikogu piihimiiiirus - arutelu

Laud Alver: Noorte volikogu k?iivitamine on iiks meie prioriteete. Ja noored or ise Viliandi
valla noortevolikogu pdhimA?iruse nimetanud nii: Vi Va No Vo

Rein Kessler Kui noored ise tegid, siis me ei muuda siin midagi.

Andres Savi: Tegelikult kdlab ju vega uhkelt.

Laud Alver: P6hima?irust lugedes, kas valla ametnik v6iks olla kaasatud meie tesevusse. Me
peame lebi arutama.

Mariu Must: Kuna kultuuri ja noorsootdtj spetialisti ametikoht on tiiitnata. siis tema
kohustuste hulka vdiks see kiiia. Eelnev praktika on seda ntiidanud, et noortele on ta abiks.

Rein Ilves: Miks noor on7 26 aastat, mitte 14 -26 aast^t?

Lauri Alver: Selle kohta oli tuline vaidlusja ldpptulemus on teie ees kirjas. Ikkagi v6iks iiks
volikogu liige, meie ridadesse kuuluda.

Rein llves: Noortevolikogu m6te ongi, et noortel on innukad ideed, mitte minei 50 aastane
tulebja blokeerib need ideed iin.

Enn Siimer: Jah vanus l4 - 26. See on selline vanus, kes hakkavad vastuja ei lase emast
reiste poolt mdjutada kui mdni 7 aastane.

Maret Tamme: Noortepoolne algatus on kziima liikatud ja noored ootavad volikogu heakskiitu
ehk siis noorte volikogu moodustamist volikogu komisjonina.

Otsustati: Laud Alver titdtab labi Viljandi valla noortevolikogu pdhim?iiiruse mustandija
esitab komisjoni liikmetele j,hgmisel nddalal. Ett€panekud, muudatusedja parandused
jiirgmisel komisjoni koosolekul. Seejdrel esitatakse volikogule kinnitamiseks.

4. Lasteaeade suvise tiiii korraldamine

Maret Tamme: Lasteaedade suvise t6d korraldamisest rziiigib Marju Must.

Marju Must: Kuidas on konaldatud suvine lasteaia titiitaiate aiakava?



Olen kiilastanud Viljandi valla lasteaedu ja igal poolt toimitakse erinevalt. Lasteaiad ei
teadaud mida teha" et Akki niiiid mii.iiratakse direktori kiskkirjaga nende lasteaed suyiseks
riihmaks.

Hetkel jdiib nii nagu on, ootame ?ira mida hoolekogud kohapeal otsustavad j a siis toimetame
edasi. Me ei saa piirduda sellega, et miks sa suvel lapse lasteaeda tood. M6nel vanemal on
voimalus ainult suvel tiidle mirna.

Eelneva kogemuse polrjal oleme ka Viljandi linnalt ostnud lapsehoiu teenus , kui vaja. Ootan
hoolekogude seisukohti ja teen eeln6u vallavalitsusele, kuidas suvel Viljandi vallas
lastea€dade lahtiolekuaegu reguleedda.

5. Info

Maret Tamme: Meil on v6imalus vaadata Viiratsi Kooli 20- nda stinnipiieva pike. JArgnevate
kokkusaamiste ajad vajavad tlipsustamist.
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